
Jegyzőkönyv
Magyar Fizikushallgatók Egyesülete

Ellenőrző Bizottsági Ülés

Időpont: 2016. szeptember 2. 18:00
Helyszín: Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A.

Meghívott személyek:

• Ellenőrző Bizottság elnöke: Vámi Tamás Álmos
• Ellenőrző Bizottság tagja: Herendi Borbála
• Ellenőrző Bizottság tagja: Berekméri Evelin
• Ellenőrző Bizottság tagja: Székely Ákos
• Ellenőrző Bizottság tagja: Gajdos Tamás
• Ellenőrző Bizottság tagja: Kriszbacher Gergő

Szavazati joggal rendelkező jelenlevők száma: 6 fő.

Jegyzőkönyv-vezető neve: Vámi Tamás Álmos

Napirendi pontok:

1. Ellenőrző Bizottsági tagok beszámolói
2. Egyebek

Szavazás a napirendi pontokról: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadva.
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1. Ellenőrző Bizottsági tagok beszámolói
Kriszbacher Gergő beszámolt az Egyesület pécsi tevékenységéről. Elmondta, hogy az utánpót-
lással minden rendben van, illetve, hogy együttműködnek a Pécsi Egyetem Kutatói Klubjával.
A helyi megbeszélésekről készített emlékeztetők rendben vannak, ezek publikusan elérhetőek.
A helyi programokról szóló számlákkal kapcsolatban és a költségvetést illetően nem talált prob-
lémát. A legnagyobb helyi kiadás a Zsilici Csillagpark látogatása volt, amely az Egyesület pécsi
tagjainak tagdíjából finanszírozható volt.

Berekméri Evelin beszámolt az Egyesület budapesti tevékenységének azon részéről, amely
az Eötvös Loránd Tudományegyetemhez kapcsolódik. Elmondta, hogy az utánpótlással min-
den rendben van, habár az aktív személyek köre az év során többször változott. Ők az ELTE
TTK HÖK-kel együtt dolgozva segítik elő az Egyesület helyi munkáját. A helyi programok
között a legnagyobb kiadás a budapesti "Fiziqs Foci" támogatása volt. A programok az Egye-
sület ELTE-n tanuló tagjainak tagdíjából finanszírozhatóak voltak, illetve több adományozási
szerződést is kapott az Egyesület az ELTE hallgatóitól. A helyi megbeszélésekről készített em-
lékeztetők rendben vannak.

Székely Ákos beszámolt a Egyesület budapesti tevékenységének azon részéről, amely az Bu-
dapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetemhez kapcsolódik. Sajnos ezen az egyetemen
komoly problémák vannak a hallgatók aktivizálásával. Az év elején több programot is szervez-
tek az Egyesület helyi aktív tagjai, de ezek száma az év végére nullára csökkent. Ezen kezdeti
programok költsége a BME-n tanuló tagok tagdíjából voltak finanszírozhatóak.

Gajdos Tamás beszámolt az Egyesület szegedi tevékenységéről: minden tag aktív, megköze-
lítőleg kéthetente voltak programok. Május 11-én volt az aktív tagok utolsó megbeszélése, ezen
helyi megbeszélésekről készített emlékeztetők rendben vannak, ezek publikusan elérhetőek. A
helyi tagok tagdíjai fedezik a helyi programok költségeit.

Herendi Borbála beszámolt az Egyesület debreceni tevékenységéről. Elmondta, hogy prob-
lémáik vannak az utánpótlás megszerzésével. Ennek érdekében közösségépítő programokat,
logikai játékokat szerveznek. Ezen programok költségvetése nulla.

Vámi Tamás Álmos beszámolt az Elnökség működéséről. Az elnökségi meghívók pár alkalom
kivételével időben voltak kiküldve, ezen irreguláris alkalmak eltérése az optimálistól órákban
mérhető. A jegyzőkönyvek 1 alkalom kivételével időben be lettek jelentve a hivatalos fórumokon
és az online felületen. 14 elnökségi ülés volt ebben a tanévben, amelyen 19 határozat szüle-
tett. Ezen határozatokat az Egyesület elnöksége betartotta, kivéve a még folyamatban lévő
2016/6.számú határozatot (kamera beszerelése az irodába biztonsági okokból). A határozatok
számozását illetően Vámi Tamás Álmos elmondta, hogy két 2016/14. számú határozat létezik.
Ezen rendellenességről az ülés után tájékoztatja az egyesület titkárát.

Az Ellenőrző Bizottság ezt követően megvizsgálta az Egyesület 2015/2016. évi költségveté-
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sét, amelyben rendellenességeket nem talált.

Határozat 2016/1.

Az Ellenőrző Bizottság 6 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett egy-
hangúlag kijelenti, hogy a Magyar Fizikushallgatók Egyesületében, az egyesület
2015/2016. évi működése során jogszabály-sértés vagy a szervezet érdekeit egyéb-
ként súlyosan sértő esemény (mulasztás) nem történt.

Határozat 2016/2.

Az Ellenőrző Bizottság 6 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett egy-
hangúlag kijelenti, hogy a 2015/2016. év során a vezető tisztségviselők felelőtlen-
ségére utaló tények nem merültek fel.

2. Egyebek
Gajdos Tamás felvetette azt a kérdést, hogy évi egy Ellenőrző Bizottsági ülés elegendő-e. Vámi
Tamás Álmos erre azt válaszolta, hogy az Alapszabály csupán egy minimumot határoz meg,
így lehet több ülés is évente, és egyetértett azzal, hogy a jövőben valóban legalább félévente
össze kellene ülnie a Bizottságnak.

Gajdos Tamás felvetette azt a kérdést is, hogy az Ellenőrző Bizottság indítványozzon-e el-
járást a Mafigyelő Főszerkesztő ellen, ugyanis az újság Gólyaszáma még nem készült el. Vámi
Tamás Álmos javasolta, hogy ezzel a lépéssel várja még meg a Bizottság az újság kiadásának
szokásos határidejét. A Bizottság egyetértett a javaslattal.

Vámi Tamás Álmos 18:50-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2016. szeptember 2.

Vámi Tamás Álmos Herendi Borbála
Ellenőrző Bizottság elnöke Ellenőrző Bizottság tagja
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Berekméri Evelin Székely Ákos
Ellenőrző Bizottság tagja Ellenőrző Bizottság tagja

Gajdos Tamás Kriszbacher Gergő
Ellenőrző Bizottság tagja Ellenőrző Bizottság tagja
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